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Introductie 
2018 is voor de NVVN een jaar geweest waarin het bestuur actief heeft geprobeerd een               

bijdrage te leveren aan kennis en debat over de VN. Daartoe is de NVVN zowel in het                 

binnen- ®n buitenland op verschillende manieren actief geweest. Onder anderen hebben we            

weer actief bijgedragen aan de Nacht van de VN en aan de Youth SDG Conference in                

Ghana, maar ook hebben bestuursleden een reeks blogs geschreven over specifieke SDGs            

voor de website van SDG  Nederland.  

In dit jaarverslag laten we verschillende activiteiten van de NVVN de revue passeren en              

benoemen we enkele partnerschappen. Na de bestuurswisseling tijdens de vorige ALV, en            

het aftreden van enkele bestuursleden gedurende het jaar om persoonlijke redenen heeft de             

NVVN getracht alle middelen in te zetten om de Vereniging op de best mogelijke manier te                

promoten en leden en niet-leden actief kennis te laten maken met de Vereniging. Wij wensen               

u veel plezier tijdens het lezen van het jaarverslag en staan open voor op- of aanmerkingen                

ten behoeve van verbetering van de Vereniging.  

Centraal in 2018 stond de eerste voorbereiding op de Viering van 75 Jaar Verenigde Naties               

in 2020. Daaraan is in dit Jaarverslag een apart hoofdstuk gewijd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Bestuur 
Het bestuur is gedurende afgelopen jaar iedere maand bijeengekomen, met tevens           

een aantal bijeenkomsten in kleinere samenstelling. Deze vergaderingen vinden         

plaats op verschillende plekken in het land.  

Gedurende het jaar zijn twee bestuursleden en een commissielid afgetreden uit           

persoonlijke overwegingen. Wij betreurden hun vertrek, maar hebben de taken          

binnen het bestuur herpakt. Hierbij is ingezet op samenwerking met andere           

instituties, zoals VN Forum en de UNA Belgi±.  

In het vorige jaarverslag is voormalig bestuurslid Caecilia van Peski genoemd, die            

met haar institutionele kennis en ervaring de NVVN extern ondersteunt. Dit heeft zij             

onder anderen gedaan door haar inzet bij de organisatie van de NVVN-reis naar             

Bonn die terug zal komen in dit jaarverslag. Wij hopen dat mevrouw Van Peski deze               

kennis en ervaring nog gedurende lange tijd wil inzetten voor de NVVN.  

De huidige samenstelling van het bestuur is als volgt: 

 

Simone Filippini | Voorzitter 

Mattanja Vogel | Secretaris 

Michiel van Kasteelen | Penningmeester 

Sietse Blom | Bestuurslid communicatie 

Otto Spijkers | Algemeen bestuurslid 

Lotte Gerritsen | Algemeen bestuurslid 

Ruben Ros | Algemeen bestuurslid 

Femke Zeven | Algemeen bestuurslid 

Siwa Yasen | Commissielid  



2. Voorbereiding VN75 
In het eerste halfjaar van 2018 ontwikkelde de Nederlandse Vereniging voor de            

Verenigde Naties door middel van brainstormsessies en consultaties een basisvisie          

op de Viering 75 Jaar Verenigde Naties in 2020. Deze is als volgt samen te vatten: *                 

De viering gaat uit van óWij, de volkenéô in alle diversiteit en inclusiviteit; * De viering                

wil de VN in haar volle breedte laten zien, met alle impact van dien op het leven van                  

mensen; * De viering neemt Agenda 2030 en de Sustainable Development Goals als             

uitgangspunt, en gaat daarmee óhet land inô; * De viering leidt tot een nieuw elan voor                

multilaterale samenwerking, en plaatst dat weer prominent op de politieke agenda.           

Deze basisvisie is bijgevoegd als bijlage 1. 

 

Op basis van een ori±nterend gesprek op het Ministerie van Buitenlandse Zaken in             

juli 2018 werd in korte tijd een ambitieus Projectplan uitgewerkt in samenspraak met             

een aantal andere actoren, te weten het Nationaal Comit® 4 en 5 mei, de Nationale               

Jeugd Raad, VNG Internationaal, SDG Charter/SDG Nederland, en Just Peace The           

Hague. In dat Projectplan werd nader ingegaan op doelstellingen en doelgroepen, en            

werd een aantal projectlijnen uitgezet, die nauw aansluiten op plannen en idee±n van             

genoemde partners.  Dit projectplan is bijgevoegd als bijlage 2. 

 

In een vervolg-overleg met het Ministerie van Buitenlandse Zaken in oktober 2018            

werd vastgesteld, dat gebleken is dat de middelen voor VN75 van overheidswege            

ondanks het eerdere, aanmoedigende gesprek beperkt zullen zijn, dat er wel           

behoefte is aan een lichtere vorm van coºrdinatie, en dat de bovengenoemde            

actoren daarbij een rol zouden kunnen spelen. Dat leidde tot een uitnodiging voor             

nader overleg tussen alle betrokken partners op het Ministerie van Buitenlandse           

Zaken op 20 december 2018. In die bijeenkomst presenteerden alle aanwezige           

organisaties hun plannen en idee±n. Aan het eind van de bijeenkomst werd            

vastgesteld dat de NVVN de beoogde lichte vorm van coºrdinatie op zich zou             

nemen. Het Departement heeft toegezegd de subsidie, zoals de NVVN die over de             

afgelopen drie jaar ontving, te verdubbelen van ú 15.000 nar ú 30.000 per jaar over               
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de jaren 2019, 2020 en 2021. Het verslag van de bijeenkomst van 20 december is               

bijgevoegd als bijlage 3.  

3. Activiteiten 
Mars & Mercurius 

In februari hield Simone een uitgebreide inleiding met erop volgend een discussie            

voor Mars & Mercurius, een gezelschap van vertegenwoordigers uit het bedrijfsleven,           

allen voormalige militairen. Zij ging daarbij in op het thema was oorlog, vrede en              

veiligheid, en de rol van vredesoperaties.  

Jubileum WFBNL 
Op 14 maart heeft Otto Spijkers een lezing gegeven tijdens het 70-jarig jubileum van              

de Wereld Federalisten Beweging Nederland (WFBNL) in het Internationaal         

Perscentrum Nieuwspoort, aan de Lange Poten te Den Haag. Deze lezing is            

gepubliceerd in het tijdschrift Een Wereld, zie:       

http://www.wfbn.nl/wp-content/uploads/2018/12/2018-Zomer-EW-pdf.pdf.  

Excursie Bonn  

Op 16 en 17 maart organiseerde de NVVN samen met Studentenvereniging           

Internationale Betrekkingen (SIB) Groningen een excursie naar de Duitse VN-stad          

Bonn. Op de UN Campus ñLanger Eugenò (het voormalige Abgeordnetenhaus waar         

de Duitse parlementari±rs kantoor hielden) bevinden zich tegenwoordig 18         

VN-organisaties. De campus werd twintig jaar geleden ingericht en in juli 2006            

officieel geµnstalleerd door voormalig VN Secretaris Generaal Kofi Annan en de           

Duitse Bondskanselier van Duitsland, Angela Merkel. In het eveneens historische          

ñHaus Carstanjenò zetelt nog een verder VN agentschap: het UN System           

Staff College (UNSSC) ï Knowledge Centre on Sustainable Development met een          

Nederlands NVVN-lid als Head of Agency (zie NVVN        

interview: http://nvvn.nl/nederlander-van-weerelt-is-de-koning-te-rijk-bij-un-system-sta

ff-college-in-bonn/).  

 

Ą 
 

http://www.wfbn.nl/wp-content/uploads/2018/12/2018-Zomer-EW-pdf.pdf
http://nvvn.nl/nederlander-van-weerelt-is-de-koning-te-rijk-bij-un-system-staff-college-in-bonn/
http://nvvn.nl/nederlander-van-weerelt-is-de-koning-te-rijk-bij-un-system-staff-college-in-bonn/


Met een groep van ongeveer 25 personen werden de in Bonn gesitueerde            

VN-instellingen bezocht. Hier kregen de deelnemers een goede inzage in hoe het is             

om te werken bij de VN en waar deze specifieke instellingen zich mee bezig houden.               

Bij het bezoek aan het UNSSC kregen de deelnemers een bevlogen presentatie van             

het Nederlandse Hoofd van de organisatie, Patrick van Weerelt. Na afloop hadden            

de deelnemers de gelegenheid om vragen te stellen en in discussie te gaan met              

Patrick en collegaôs van UNSSC. Voor de groep was de excursie een unieke kans              

om achter de schermen van de VN te kijken om zich een beter beeld te vormen over                 

een eventuele toekomst binnen het internationale systeem.  

 

 

Excursie Bonn 

Reguliere bijeenkomst Bestuur SIB 

Op 23 maart vond in Utrecht een etentje plaats met enkele bestuursleden van de              

NVVN ï Otto Spijkers, Lotte Gerritsen, en Ruben Ros - en een vertegenwoordiging             

van het bestuur van verschillende SIB-delegaties vanuit het hele land.  

VN Seminars SIB 
Op 23 mei en 30 mei organiseerde SIB-Leiden haar jaarlijkse United Nation-seminar            

in samenwerking met de NVVN uit twee activiteiten bestond; een lezing over de rol              

van Nederland in de VN Veiligheidsraad en een paneldiscussie over de Millennium            

Development Goals en de nieuw geµntroduceerde Sustainable Development Goals.         

ą 
 



Op 23 mei vond de lezing over de VN Veiligheidsraad plaats. Paul Peters, een              

vertegenwoordiger van het ministerie van Buitenlandse Zaken, heeft gesproken over          

de ambities van Nederland in de Raad. Op 30 mei vond een paneldiscussie plaats              

over de Millennium Development Goals en de Sustainable Developments Goals. Jan           

Vandemoortele, Hugo von Meijenfeldt en Bart Romijn namen deel en de moderator            

van de avond was Marlies van Ameron.  

 

Bijeenkomst Buitenlandse Zaken over hervorming vredesmissies  
Op 28 maart organiseerde het ministerie van Buitenlandse Zaken een bijeenkomst           

die in het teken stond van de hervormingen van vredesmissies. Tijdens het            

Nederlandse voorzitterschap werd hard ingezet op deze hervorming, waarbij betere          

uitrusting van de blauwhelmen, heldere bondige mandaten, meer inzetten op          

post-conflict situaties en op betere preventie van conflict speerpunten bleken. Hoofd           

van de Taskforce Veiligheidsraad Marri±t Schuurman opende de middag met een           

uiteenzetting van de Nederlandse prioriteiten tijdens het voorzitterschap en hoe de           

afgelopen voorzittersmaand was verlopen. De inzet van Karel van Oosterom als           

permanent vertegenwoordiger in New York voor Nederland bij de VN werd           

besproken, alsook de tweede ambassadeur die het ministerie naar New York had            

afgevaardigd, Lise Gregoire-Van Haren.  

 

Tijdens de middag werd live de zitting getoond die minister-president Mark Rutte            

voorzat in de Veiligheidsraad. Hij introduceerde het Nederlandse beleid en gaf           

diverse sprekers de mogelijkheid hierop te reflecteren en (tegen-)argumenten aan te           

dragen voor onze voorstellen. De middag was een goed georganiseerde bijeenkomst           

waar de NVVN haar leden en andere betrokkenen later over kon berichten via onze              

eigen kanalen.  

Bijeenkomst Nederland in de VN Veiligheidsraad (VNVR) 

Op 13 maart heeft Otto Spijkers een lezing gegeven over Nederland in de             

Veiligheidsraad tijdens een bijeenkomst van de Jonge Democraten in Caf® De           

Vergulde Kruik, te Leiden. 
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Bevrijdingsfestival Den Haag 

Ook in 2018 was de NVVN weer te vinden op het Bevrijdingsfestival in Den Haag.               

Jaarlijks worden op 5 mei Bevrijdingsfestivals georganiseerd. Organisaties en         

verenigingen die zich inzetten voor vrede en veiligheid krijgen de kans zich hier te              

presenteren. De NVVN heeft zodoende een dag op het festival gestaan, om in             

gesprek te gaan over de Verenigde Naties. Wederom bleek dat het festival een             

goede gelegenheid is om met een breed publiek het gesprek over de Verenigde             

Naties en aanverwante zaken aan te gaan. 

Minerva United Nations 
Op 22 april heeft Otto Spijkers een praatje gehouden voor de deelnemers aan de              

allereerste Minerva United Nations, die gehouden werd in de Soci±teit Minerva, op            

de Breestraat te Leiden. Otto gaf ook leiding aan de Algemene Vergadering. Het was              

een groot succes, en Minerva is dus voornemens dit elk jaar te organiseren.  

VN in het Onderwijs 

Samen met John Zant en Toon Vissers, heeft Otto Spijkers, namens de NNVN,             

feedback geschreven en ingediend bij alle vier de consultatierondes van het           

ontwikkelteam Burgerschap (https://curriculum.nu/ontwikkelteam/burgerschap/), om    

aandacht te vragen voor wereldburgerschap en de Verenigde Naties in het nieuwe            

burgerschapsonderwijs aan de lagere en middelbare scholen in Nederland. We zijn           

heel gelukkig met het resultaat! Wereldburgerschap staat namelijk zeer prominent in           

de nieuwe agenda. Een van de tien Grote opdrachten heeft als titel ñIedereen is              

wereldburgerò, en gaat uitsluitend over de rol van onze jongeren in de            

wereldsamenleving. 

Thomas More Gezelschap 
Op 15 mei hield Simone Filippini in Maastricht bij het gezelschap Thomas More een              

inleiding over oorlog, vrede en veiligheid en de rol van de VN, in het bijzonder de                

Veiligheidsraad. 

Hague Summit on Accountability and Internet Democracy 
Michiel van de Kasteelen nam namens de NVVN deel aan een bijeenkomst in het              

Vredespaleis in Den Haag op 31 mei en 1 juni 2018 over Accountability and Internet               
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Democracy. Deze Summit werd georganiseerd door het Institute for Accountability in           

the Digital Age, en werd van Nederlandse zijde ondersteund door de Gemeente Den             

Haag en het Ministerie van Binnenlandse Zaken. Aan VN-zijde waren de ITU            

(International Telecom Union) en UNESCO medeorganisatoren. De sprekers        

vertegenwoordigden de wereldwijde multi-stakeholder gemeenschap van nationale       

en locale overheden, internationale beleidsmakers en instellingen, NGOs, de ICT          

bedrijven en platforms, als ook andere relevante organisaties. Aan het eind van de             

bijeenkomst werd een eerste consultatie gehouden over een concept-document,         

getiteld ñThe Hague Global Principles for Accountability in the Digital Ageò. Zie ook            

de website: https://i4ada.org 

 

Hague Summit on Accountability and Internet Democracy 

 

 

Jubileumcongres Nederlandse Vrouwelijke Artsen 
Tijdens het feestelijke Jubileumcongres van de Vereniging van Nederlandse         

Vrouwelijke Artsen op 6 oktober gaf Simone Filippini een keynote speech over de             

Sustainable Development goals en internationale solidariteit. 

 

Ĉ 
 

https://i4ada.org/


Nacht van de VN 
De NVVN was ï zoals in de afgelopen jaren ï ook in 2018 co-sponsor van de Nacht                 

van de VN in Pakhuis De Zwijger in Amsterdam, georganiseerd door de Nationale             

Jeugd Raad (NJR) op 5 november 2018. 

 

Tijdens de nacht van de VN nam Simone Filippini deel aan twee zeer goed bezochte               

verschillende debatten, te weten over de relatie Aid ï Trade en over Werken bij de               

VN. Michiel van de Kasteelen nam ondertussen de honneurs waar bij de stand van              

de NVVN, gezamenlijk met Frederik Bordon van het United Nations Regional           

Information Centre for Western Europe. 

Bijeenkomst Berlijn 
Michiel van de Kasteelen nam namens de NVVN deel aan een Conferentie in Berlijn              

op 14 november 2018 op uitnodiging van de Duitse en Zweedse United Nations             

Associations. De conferentie, getiteld ñSweden and The Netherlands UN Security          

Council Handover to Germany: Lessons Learned and the Road Aheadò, werd           

gehouden op de Nederlandse Ambassade in Berlijn.  

 

De bijeenkomst werd geopend door Petra Hallebrant, Secretary General UNA          

Sweden, en Detlef Dzembritzki, Chairman UNA-Germany. In de daaropvolgende         

paneldiscussie werd van gedachten gewisseld met Susanne Baumann (Federal         

Foreign Office of Germany, Directorate-General for International Order, the United          

Nations and Arms Control), Marri±t Schuurman (head of the UNSC Task Force of the              

Foreign Ministry of the Kingdom of the Netherlands) en Per Thºresson, Swedenôs            

Ambassador to Germany and former Ambassador to the United Nations (2014 ï            

2017) 
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Bijeenkomst Berlijn 

African Youth SDGs Summit 
Van 6 tot en met 9 november vond de African Youth SDGs Summit plaats in Accra,                

Ghana. De NVVN organiseerde hier een debatsessie met een panel over SDG4            

óKwaliteitsonderwijsô. Er waren bij deze discussie ongeveer 200 mensen aanwezig, in           

de zaal waar eerder dat jaar prinses Beatrix en prinses Laurentien aanwezig waren             

bij het afscheid van voormalig SGVN Kofi Annan. De debatsessie leidde tot bevlogen             

en diverse bijdrages uit het publiek en van de sprekers. Het panel bestond uit Katja               

Lasseur van de Nederlandse ambassade in Ghana, Boitumelo Zwane van de Gender            

Commision Zuid-Afrika, Stephen Agbenyo van Ghanese onderwijsngo Savana        

Signatures en Asum-Kwarteng van Plan International Ghana. Hiermee heeft de          

NVVN aangetoond ook op internationale podia de discussie over de VN en de SDGôs              

te kunnen stimuleren en daar een waardevolle bijdrage aan te leveren. De            

samenwerking met de Nederlandse ambassade in Ghana op dit gebied heeft ertoe            

bijgedragen dat het Nederlandse beleid op het gebied van onderwijs, waarop de            

komende jaren een intensivering zal plaatsvinden, gepresenteerd kon worden aan          

een internationaal publiek in Accra.  
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African Youth Summit 

 

High-level event afsluiting Nederlands lidmaatschap VN-Veiligheidsraad 

Simone Filippini was aanwezig bij deze feestelijke bijeenkomst 
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4. Communicatie en VN Forum 
De (externe) communicatie van de NVVN richt zich hoofdzakelijk op het verspreiden            

van VN-gerelateerd nieuws, het verspreiden van nieuws rondom de vereniging en           

het promoten van de algemene doelen van de vereniging. De kanalen die hiervoor             

gebruikt worden zijn de website en sociale media (Facebook, Twitter, LinkedIn). De            

verschillende sociale media kanalen en de website zijn wekelijks voorzien van           

relevante (nieuws-) artikelen, blogs, evenementen en beeldmateriaal.   

 In 2018 is voornamelijk ingezet op het vergroten van de online betrokkenheid bij de              

vereniging en het versterken van de inhoud van berichtgeving. Deze strategie heeft            

erin geresulteerd dat er een groter publiek bereikt is waardoor de naamsbekendheid            

van de vereniging is vergroot en meer personen konden deelnemen aan (online)            

discussies over de VN. Door deze strategie is bovendien een jonger en meer divers              

publiek bereikt dan in voorgaande jaren.  

De doelen die de NVVN (externe) communicatie ook in 2018 heeft nagestreefd zijn             

onder meer via social media online debatten initi±ren door discussie gerichte           

artikelen te plaatsen, het bereiken van een diverse doelgroep en het groeiend aantal             

volgers/likes voortzetten. Dit jaar heeft de NVVN daarvoor de samenwerking met           

andere (partner-) organisaties opgeschroefd om het bereik te verhogen. Een treffend           

voorbeeld hiervan is tijdens de African Youth SDGs Summit in Accra, Ghana van 6              

tot en met 9 november, waar de NVVN met deelnemers aan de discussie die wij               

organiseerden gezamenlijk een grote online aandacht genereerden. Afgelopen jaar         

heeft de NVVN ook gebruik gemaakt van de online kanalen om activiteiten en             

bijeenkomsten te promoten.   
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NVVN reactie beleidsnota óInvesteren in Perspectiefô 

Verder heeft de NVVN een reactie gegeven op de nieuwe beleidsnota van minister             

voor Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking, Sigrid Kaag. In deze nota          

óInvesteren in Perspectiefô licht Kaag haar prioriteiten voor de komende jaren toe. De             

reactie van de NVVN is hier te lezen:  

óOp 18 mei presenteerde minister voor Buitenlandse Handel en         

Ontwikkelingssamenwerking Sigrid Kaag haar beleidsnota óInvesteren in Perspectiefô        

voor de komende regeerperiode. De focus van ontwikkelingssamenwerking        

verschuift naar de instabiele regioôs West-Afrika/Sahel, Hoorn van Afrika,         

Midden-Oosten en Noord-Afrika voor de aanpak van grondoorzaken van armoede,          

migratie, terreur en klimaatverandering. De Sustainable Development Goals (SDGôs)         

vormen een leidraad door het gehele ontwikkelingsbeleid van minister Kaag. Per           

beleidsterrein wordt aangegeven aan welk SDG dit bijdraagt. Dit schept een           

waardevol overzicht van wat Nederland doet om de doelen te bereiken. Met de             

SDGôs als kader valt ook makkelijker de samenwerking met andere landen en            

actoren als bedrijven, kennisinstellingen en het maatschappelijk middenveld te         

vinden die zich ook inzetten voor het behalen van de doelen. Bovendien vormt dit              

een impliciete erkenning van het belang van deze universele agenda voor           

internationale samenwerking en daarmee voor de Verenigde Naties. Kaag toont          

hiermee, en met het feit dat zij eigen accenten durft te leggen in het beleid zoals                

investeringen in klimaat, onderwijs en conflictpreventie, lef en durf om toekomstige           

generaties perspectief voor de toekomst te bieden. De nota leest u           

hier: https://www.rijksoverheid.nl/documenten/beleidsnota-s/2018/05/18/pdf-beleidsn

ota-investeren-in-perspectie.ô 

VN Forum 
VN-Forum is het offici±le magazine van de NVVN. De redactie is onafhankelijk en de              

inhoudelijke bijdragen beogen een hoogwaardige analyse te leveren ten aanzien van           

relevante VN-themaôs voor Nederland met een toegankelijke toonzetting.        

Semi-wetenschappelijke artikelen voor een wat breder publiek. De afstemming         

tussen het NVVN-bestuur en VN-forum over inhoud en richting is in 2018 beperkt             

gebleven. 
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SDG Blogs voor SDG Nederland 
Vanaf september 2018 heeft de NVVN een bijdrage geleverd aan het debat in             

Nederland omtrent de SDGôs. Bestuursleden hebben iedere maand een blog          

geschreven voor de online kanalen van SDG Nederland, opgericht door het SDG            

Charter. Deze doorlopende samenwerking heeft de NVVN in staat gesteld om de            

stand van zaken op verschillende SDGôs onder de aandacht te brengen en kritisch te              

belichten. In september schreef Simone Filippini over SDG16 en SDG16+, in oktober            

schreef Otto Spijkers over SDG6, in november schreef Michiel van de Kasteelen over             

SDG12 en in december schreef Sietse Blom over SDG4.  

 

Otto Spijkers heeft een blog geschreven over óDe kruisbestuiving tussen SDG6 en            

het internationaal waterrechtô, en over óSDG 14 en de plastic walvisô. Een            

Engelstalige versie van die laatste post is ook gepubliceerd op de website van het              

Netherlands Institute for the Law of the Sea (NILOS).  

Zie respectievelijk:  

https://www.sdgnederland.nl/nieuws/de-kruisbestuiving-tussen-sdg6-en-het-internatio

naal-waterrecht/, https://www.sdgnederland.nl/nieuws/sdg-14-en-de-plastic-walvis/ en   

https://www.uu.nl/en/opinion/the-plastic-whale-and-our-agreement-to-conserve-the-o

ceans .  

Twitter 

Het aantal Twittervolgers was op 1 januari 2018 1165. Op 31 december 2018 was dit               

1385. Daarmee is het aantal volgers met 220 gestegen, wat neerkomt op een stijging              

van 18,9%. Het totaal aantal impressions / indrukken (het aantal personen dat een             

Tweet of reactie van de NVVN onder ogen heeft gehad) was in 2018 in totaal 79.400.                

Voor 2019 stelt de NVVN zich ten doel om 1500 volgers te krijgen en het aantal                

impressies naar 90.000 te laten stijgen.  

Facebook 

Het bereik van de Facebookpagina van de NVVN komt gemiddeld rond de 200             

mensen. De pieken geven momenten weer waarop de NVVN een bericht heeft            

geplaatst. Enkele uitschieters gaan richting of voorbij de 600 mensen. Dit zijn vooral             
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momenten waarop de NVVN evenementen organiseerde en er dus veel mensen           

interesse hebben getoond. In augustus is ervoor gekozen om een evenement           

betaald te promoten.  

 

Op 1 januari 2018 had de NVVN Facebookpagina 984 volgers. Op 31 december was              

dit gegroeid naar 1224. Dit komt neer op een stijging van 240 volgers en een stijging                

van 24,3%. Voor 2019 stelt de NVVN zich ten doel om het aantal volgers verder te                

laten groeien tot 1500. 

LinkedIn  

Het aantal volgers op LinkedIn is toegenomen van 376 op 1 januari 2018 naar 460               

op 31 december 2018. Dat komt neer op een stijging van 84 en een toename van                

22,3%. De NVVN stelt zich ten doel om 550 volgers te hebben op 31 december               

2019. 

 

 

Figuur 1. Bereik Facebook  
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5. WFUNA 
De NVVN heeft de contributie voor deelname aan WFUNA dit jaar betaald. In 2018              

vond er geen bijeenkomst van de Europese VN-verenigingen plaats onder de vlag            

van de World Federation of United Nations Associations (WFUNA). Daardoor heeft           

de NVVN minder contact gehad met dit internationale netwerk van VN-verenigingen           

dan in voorgaande jaren. Dit hangt samen met de beslissing van WFUNA om in              

Europa om het jaar bijeen te komen. In 2019 zullen we dus opnieuw weer bijeen               

komen, en in 2017 kwamen we bijeen in Barcelona. Dit jaar heeft de NVVN getracht               

samen met andere VN-verenigingen uit Europa en VN-verenigingen uit Afrika om de            

invulling te verzorgen voor de African Youth SDGs Summit. Echter, hier gingen de             

organisaties niet op in.  
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